

Title (en)

Fibre optic display matrix in which optic fibres are maskable by means of multi-sectored discs.

Title (de)

Lichtleitfaser-Anzeigematrix, bei der die Fasern mittels Scheiben mit einer Vielzahl von Sektoren verdeckt werden.

Title (fr)

Matrice d'affichage à fibres lumineuses occultables par des disques à plusieurs secteurs.

Publication

EP 0676739 A1 19951011 (FR)

Application

EP 95400502 A 19950309

Priority

FR 9404106 A 19940407

Abstract (en)

The matrix display includes an array of optical fibre ends (4) which may be obscured by rotating discs (6) having clear and transparent sections. Each disc is rotated by a drive motor, the motor being linked to the disc by a gear linkage. The drive motor is irreversible and has two stable positions. The discs include sections which are coloured, and may allow different amounts of light to pass through to the display. A position detector is associated with each disc; this may be a photoelectric device sensing a reflective element on the disc determining the rotational position of the disc. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne une matrice d'affichage à fibres lumineuses occultables par des disques à plusieurs secteurs qui sont entraînés en rotation par des moteurs irréversibles à deux positions stables, sous l'action d'un dispositif de commande d'affichage. Il est prévu, sur chaque disque, un dispositif de détection (33) d'au moins une position angulaire dudit disque relié à un dispositif de contrôle de cohérence (32), lui-même relié au dispositif de commande d'affichage (30) et agissant sur un dispositif d'activation (31) du moteur dudit disque. Le dispositif de détection comporte avantageusement un capteur photoélectrique et un élément réfléchissant disposé sur un secteur occulté du disque. <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 9/30

IPC 8 full level

G02B 6/04 (2006.01); **G09F 9/00** (2006.01); **G09F 9/30** (2006.01); **G09F 9/305** (2006.01); **G09F 11/235** (2006.01); **G09F 13/36** (2006.01);
G09G 3/20 (2006.01)

CPC (source: EP US)

G09F 9/305 (2013.01 - EP US); **Y10S 385/901** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- [A] US 4794391 A 19881227 - COSTA RICHARD [FR], et al
- [A] GB 2148570 A 19850530 - MITSUBISHI RAYON CO

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0676739 A1 19951011; AU 1634195 A 19951019; AU 681007 B2 19970814; CA 2146513 A1 19951008; FR 2718555 A1 19951013;
FR 2718555 B1 19960628; US 5555339 A 19960910

DOCDB simple family (application)

EP 95400502 A 19950309; AU 1634195 A 19950407; CA 2146513 A 19950406; FR 9404106 A 19940407; US 41882295 A 19950407